
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  18.05. 2021. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:10 h. cez aplikáciu Zoom. 
 
 

Prítomní: Ospravedlnili sa:  Neprítomní: 
JUDr. Mgr. Jozef Uhler Ing. Peter Lenč Ing. Peter Strapák - 
Igor Polakovič Ing. František Brliť Mgr. Tomáš Palkovič  
Ing. Monika Debnárová Ing. Peter Klučka Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D.  
Mgr. Rastislav Tešovič Ing. Peter Války PhDr. Ľuboš Krajčír  
Ing. Tatiana Kratochvílová Ing. Ivan Lechner   
PhDr. Alžbeta Ožvaldová    
Ing. Jozef Krúpa    
Ing. Katarína Augustinič    
Mgr. Ján Buocik    
 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr. Mgr. Jozef Uhler. 
 
Program rokovania komisie: 

 
1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 20.04.2021. 
2. Report k Udržateľnej mobilite v Bratislave. 
3. Informácia k materiálu DPB „Úspory, úspechy a vízia nového vedenia DPB 2019 – 2023“. 
4. Rôzne. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10           za: 10       proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 20.04.2021. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 20.04.2021 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 

berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 20.04.2021. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 10          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
K bodu 2 
Report k Udržateľnej mobilite v Bratislave. 
 

Materiál uviedol Pavol Fábry z organizácie Greenpeace. Stretnutia sa tiež zúčastnili zástupcovia 
občianskeho združenia Cyklokoalícia a hnutia Znepokojené matky. Po predstavení materiálu a skončení 
odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 

 
 

 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

berie na vedomie 
 
materiál Report k Udržateľnej mobilite v Bratislave a 
 

žiada 
 
odborné oddelenia magistrátu hl. m. SR BA, aby daný materiál vzali na vedomie a jeho časti zapracovali do 
strategických dokumentov mesta Bratislava. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 13        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 2 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Informácia k materiálu DPB „Úspory, úspechy a vízia nového vedenia DPB 2019 – 2023“. 
 

Materiál uviedol Ing. Martin Rybanský, predseda predstavenstva a CEO spoločnosti DPB, a.s. a 
Ing. Milan Donoval, podpredseda predstavenstva a CTO spoločnosti DPB, a.s. Po predstavení materiálu a 
skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

berie na vedomie 
 
Informáciu k materiálu „Úspory, úspechy a vízia nového vedenia DPB 2019 – 2023“. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 9      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 2 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 4 
Rôzne. 
 

V rámci bodu Rôzne členovia komisie iniciovali diskusiu k nasledovným témam: 

- Aktuálny stav projektu Predĺženia električkovej trate do lokality Bory – informáciu podal Ing. Marek 
Jašíček, riaditeľ sekcie dopravy. 

 
 
 
 
 
                                                                         JUDr. Mgr. Jozef Uhler 
              predseda komisie 
 
Zapísal: Ing. Patrik Kohan 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 18.05.2021                


